
Lloret vol que Salut la Selva no cobri per l'�s de les butaques

El ple aprova una moci� esmenada en qu� no es demana la dimissi� de la

direcci� d'aquest ens

LLORET DE MAR | ROSER ALBERTê

El ple de Lloret de Mar va aprovar ahir una moci� en la qual insten la direcci� de la Corporaci� de Salut del

Maresme i la Selva (CSMS) a no cobrar per la utilitzaci� de les butaques a l'Hospital de Blanes -a cinc euros la

nit-i per demanar a la Generalitat que doni instruccions a aquest ens perqu� els serveis essencials deixin de ser

de pagament.

Inicialment, la moci� presentada per ICV-EUiA i A Lloret S� es Pot -i que va ser aprovada en el ple de Blanes-

demanava la dimissi� del president de la CSMS, Alber t Fern�ndez, i de la gerent N�ria Constans, per� f inalment

es va aprovar, per 18 vots a favor i 3 en contra (ICV-EUiA i A Lloret S� es Pot) l'esmena que no recull aquest punt.

Cal recordar que aquests dos grups municipals van denunciar fa uns quinze dies que la Corporaci� pass�s de no

pagar res per tenir aquestes butaques per als acompanyants a pagar 38.350,24 euros per al lloguer durant cinc

anys a l'empresa Decam Llits Abatibles SL amb una opci� de compra que al f inal suposaria un valor total de

81.305,22 euros.

Ç�s vergony�s. �s un pas m�s a la privatitzaci� de la sanitat p�blica i Antoni Com�n (conseller de sanitat) ho est�

permetentÈ ,va criticar el por taveu de A Lloret S� es Pot, Paulino Gracia qui es va mostrar en desacord amb el fet

de no demanar la dimissi� de la direcci�. ÇFa anys que haurien d'haver plegatÈ va afegir. Per la seva par t el

regidor d'ICV-EUiA, Javier Rodr�guez Pacios, va justif icar aquesta demanda dient que �s la direcci� qui Çha

actuat malament fent pagar dos cops el mateix serveiÈ i que per tant cal exigir Çresponsabilitats pol�tiquesÈ.

ÇPer molt que demanem que pleguin no ho faranÈ va dir el regidor no adscrit Enric Mar t�nez, qui va afegir que el

que cal fer �s ÇactuarÈ i que la Generalitat Çposi f il a l'agullaÈ perqu� Ç�s inadmissible fer negociÈ amb un

aspecte com aquest. Una opini� compar tida pel regidor d'ERC (a l'equip de govern) Jordi Orobitg, qui va

remarcar la ÇimmoralitatÈ que suposa que un acompanyant hagi de passar moltes hores a l'Hospital Çen

condicions molt def icients i pagant per tenir unes m�nimes comoditatsÈ. ÇEl problema �s que hi hagi un negociÈ,

va denunciar. Igual de contundents van ser els socialistes. ÇEstem cansats d'escoltar com es tracten d'una

manera vexat�ria les persones. �s un no pararÈ, va dir el regidor Antonio Lorente.

Finalment, l'alcalde, Jaume Dulsat (CDC) va recordar que en el Consell Rector de la CSMS, ell ÇdefensaÈ el que

s'aprova en el ple de Lloret.
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